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                                    PROTOKÓŁ NR V/2015 

                                    z przebiegu V sesji Rady Miejskiej w Choszcznie, 

                                    która odbyła się 11 marca 2015 r. w sali narad  

                                    Ośrodka Sportowo Wypoczynkowego w Choszcznie 

                                    przy ul. Sportowej nr 1. 

 

 

W sesji uczestniczyło 20 radnych. Skład ustawowy Rady – 21 osób. Nieobecny 

usprawiedliwiony p. Bogusław Znaczko. 

 

Porządek sesji. 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie protokołów z II, III i IV sesji Rady Miejskiej. 

3.  Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał:  

- druk nr 31 w sprawie ustalenia wysokości diet dla Przewodniczących stałych 

Komisji Rady Miejskiej, 

- druk nr 32 w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych Rady Miejskiej, 

- druk nr 33 w sprawie zasad przyznawania diet radnym, 

- druk nr 35 w sprawie przyjęcia „Programu oddłużeniowego” i „Programu realizacji 

świadczeń wzajemnych” dla lokatorów i osób zajmujących bez tytułu prawnego lokale 

mieszkalne stanowiące własność Gminy Choszczno, 

- druk nr 36 w sprawie przeprowadzenia wyborów sołtysów i rad sołeckich, 

- druk nr 37 w sprawie przeprowadzenia wyborów przewodniczących i zarządu osiedli 

w Choszcznie,  

- druk nr 38 w sprawie ustalenia trybu udzielania, rozliczania i kontroli dotacji dla 

niepublicznych szkół i przedszkoli oraz innych form wychowania przedszkolnego a 

także trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania, 

- druk nr 39 w sprawie utworzenia na terenie Gminy Choszczno odrębnych obwodów 

głosowania w wyborach Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej na dzień10 maja 2015r. 

- druk nr 41 w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Choszczno w 2015 roku, 

- druk nr 42 w sprawie uchwalenia Projektu założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, 

energię elektryczną i paliwo gazowe dla Miasta i Gminy Choszczno, 

- druk nr 43 w sprawie powołania delegatów do Stowarzyszenia Gmin Polskich 

Euroregionu Pomerania, 

- druk nr 44 w sprawie określenia zasad gospodarowania nieruchomościami 

stanowiącymi własność Gminy. 

      4.   Sprawozdanie Burmistrza z pracy między sesjami i wykonania uchwał Rady  

            Miejskiej. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Wolne wnioski i informacje. 

7. Zakończenie obrad. 

 

Przebieg sesji: 

Ad 1. P. Bogusław Szymański Przewodniczący Rady Miejskiej w Choszcznie o godzinie 

14:00 otworzył obrady V sesji Rady Miejskiej w Choszcznie. 

Stwierdził na podstawie listy obecności, że w obradach uczestniczy 20 radnych, co upoważnia 

Radę do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Następnie przywitał radnych Rady Miejskiej, Burmistrza wraz z kierownictwem Urzędu, do 

liczenia głosów poprosił radnego p. Krzysztofa Połomskiego, który wyraził zgodę.  
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Przewodniczący Rady zgodnie z art. 20 ust.5 ustawy o samorządzie gminnym wprowadził do 

porządku obrad: 

- druk nr 45 w sprawie ogłoszenia teksu jednolitego uchwały w sprawie podziału Gminy 

Choszczno na stałe obwody głosowania, ustalenia ich granic, numerów oraz siedzib 

obwodowych komisji wyborczych, 

- druk nr 46 w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie podziału Gminy 

Choszczno na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych 

wybieranych w każdym okręgu. 

Zmian do porządku nie było. 

Ad 2.  W kolejnym punkcie porządku radni przyjęli protokoły z II, III, IV sesji bez 

odczytywania – 20 głosami „za”. 

Ad 3. W punkcie rozpatrywania projektów i podejmowania uchwał objaśniane były projekty: 

- druk nr 31 w sprawie ustalenia wysokości diet dla Przewodniczących stałych Komisji Rady 

Miejskiej omówił Bogusław Szymański Przewodniczący Rady Miejskiej. Dyskusji nie było. 

Radni podjęli uchwałę 18 głosami „za” przy 2 głosach „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr V/33/2015. 
- druk nr 32 w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych Rady Miejskiej, omówił 

Bogusław Szymański Przewodniczący Rady Miejskiej. Dyskusji nie było. Radni podjęli 

uchwałę 18 głosami „za” przy 2 głosach „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr V/34/2015. 
- druk nr 33 w sprawie zasad przyznawania diet radnym, omówił Bogusław Szymański 

Przewodniczący Rady Miejskiej wprowadzając dwie autopoprawki: 

- w § 2 słowo „musi” należy zastąpić słowem „powinien”, 

- w § 9 po słowie „wysokości” dodajemy słowo „należnej” i wykreślamy słowo 

„podstawowej”, słowo „radnego” zmieniamy na „radnemu”. 

§ 9 będzie brzmiał: „Łączna wysokość potrąceń nie może przekroczyć wysokości należnej 

diety radnemu”. 

- w § 14 wpisujemy „… z dniem 1 kwietnia 2015 r.” 

W dyskusji głos zabierali: 

- radny Paweł Nahorski uważa, że pewne punkty są nie do przyjęcia i tak odniósł się do § 2 

projektu i słowa „powinien”, i porównał ze statutem w którym jest napisany że „może”. 

Zapytał w jakiej formie radny ma wyrażać wolę zasiadania w komisji, komu zgłasza. 

Pan Bogusław Szymański Przewodniczący Rady wyjaśnił, że jest wieloletnim radnym i 

zawsze radny ustnie wyrażał chęć bycia w komisji.  

- radny Nahorski zapytał w jakiej formie i w którym momencie. 

Przewodniczący odpowiedział, że ustnie. 

- Nahorski – ale to nie jest napisane, w tym dokumencie nic na ten temat nie ma. Radny dalej 

odniósł się do § 2  i § 5 i 6. Radny uważa, że powinno być napisane z wyłączeniem §2 pkt. 2. 

Radny zwrócił uwagę, że niema nic napisane o zespołach kontrolnych Komisji Rewizyjnej. 

Mowa jest o opuszczaniu posiedzeń, a co będzie gdy radny przyjdzie pod koniec posiedzenia. 

Jak to będzie odnotowywane w jakim trybie i kto to będzie robił – pytał radny Nahorski. Co 

to znaczy zasadne usprawiedliwienie i kto będzie uznawał tą zasadność - pytał radny 

Nahorski. Zapis § 8 jest uznaniowy. 

Radny Nahorski zakończył uwagi stwierdzeniem, że z tych zapisów wynika, że najlepiej żeby 

się sesje nie odbywały, a najlepszy radny jest taki, który nie własnej woli do żadnej komisji 

nie należy i 100% diety zawsze dostanie. 

Pan Bogusław Szymański Przewodniczący Rady poprosił prawnika o wypowiedz na temat 

projektu nr 33. 

Pan Stanisław Kalina – prawnik stwierdził, że ta uchwała z prawnego punktu widzenia jest 

prawidłowa. Przytoczył art.24 ustawy samorządowej. Ta uchwała w stosunku do rygoru 
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ustawy nie zawiera niczego co by naruszało interes radnego. Radny ślubowaniem oświadcza, 

że będzie pracował, a jeśli się nie pracuje to nie otrzymuje się wynagrodzenia. 

Radny Paweł Nahorski stwierdził, że nie pasuje mu § 10  do § 2 pkt 2. 

Wniosków nie było i Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania. 

Radni podjęli uchwałę 18 głosami „za” przy 2 głosach „przeciwnych”. 

Uchwała Nr V/35/2015. 
- druk nr 35 w sprawie przyjęcia „Programu oddłużeniowego” i „Programu realizacji 

świadczeń wzajemnych” dla lokatorów i osób zajmujących bez tytułu prawnego lokale 

mieszkalne stanowiące własność Gminy Choszczno, omówił pan Robert Adamczyk 

Burmistrz Choszczna. Dyskusji nie było. Radni podjęli uchwałę 20 głosami „za” . 

Uchwała Nr V/36/2015. 
- druk nr 36 w sprawie przeprowadzenia wyborów sołtysów i rad sołeckich, omówił pan 

Robert Adamczyk Burmistrz Choszczna. Dyskusji nie było. Radni podjęli uchwałę 20 

głosami „za”. Uchwała Nr V/37/2015. 

- druk nr 37 w sprawie przeprowadzenia wyborów przewodniczących i zarządu osiedli w 

Choszcznie, omówił pan Robert Adamczyk Burmistrz Choszczna. Dyskusji nie było. Radni 

podjęli uchwałę 20 głosami „za”. Uchwała Nr V/38/2015. 

- druk nr 38 w sprawie ustalenia trybu udzielania, rozliczania i kontroli dotacji dla 

niepublicznych szkół i przedszkoli oraz innych form wychowania przedszkolnego a także 

trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania, omówił pan Robert Adamczyk 

Burmistrz Choszczna. Dyskusji nie było. Radni podjęli uchwałę 20 głosami „za”.  

Uchwała Nr V/39/2015. 
- druk nr 39 w sprawie utworzenia na terenie Gminy Choszczno odrębnych obwodów 

głosowania w wyborach Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej na dzień10 maja 2015r. 

omówił pan Robert Adamczyk Burmistrz Choszczna. Dyskusji nie było. Radni podjęli 

uchwałę 20 głosami „za”.  Uchwała Nr V/40/2015. 

- druk nr 41 w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Choszczno w 2015 roku, omówił pan 

Robert Adamczyk Burmistrz Choszczna. Dyskusji nie było. Radni podjęli uchwałę 20 

głosami „za”. Uchwała Nr V/41/2015. 

- druk nr 42 w sprawie uchwalenia Projektu założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię 

elektryczną i paliwo gazowe dla Miasta i Gminy Choszczno, omówił pan Robert Adamczyk 

Burmistrz Choszczna.  

W dyskusji głos zabierali: 

- radny Paweł Nahorski poinformował, że na Komisji Infrastruktury była dyskusja i 

wypracowano wniosek, że w tej formie przedstawiony plan wymagałby dużo pracy należy 

pochylić się nad uwagami i pytaniami zgłoszonymi do tego planu, wniosek dotyczył 

wycofania tego projektu uchwały z powrotem do Komisji. 

Pan Burmistrz stwierdził, że jeśli wymaga to dalszej analizie to nie widzi najmniejszego 

problemu, aby zlecić kolejnej firmie do opracowania. To radni zdecydują co dalej z 

projektem. Można poprosić twórców tego planu, aby rozwiali wątpliwości. Ustawodawca 

narzucił nam taki obowiązek i on został spełniony.  

Pan Bogusław Szymański złożył wniosek o przegłosowanie tego projektu uchwały w takiej 

formie jaki przedstawił Pan  Burmistrz.  

- radna Teresa Kasior przypomniała, że na Komisji Infrastruktury został przegłosowany 

wniosek o wycofanie tego projektu do Komisji, obowiązkiem Przewodniczącego Komisji jest 

zgłoszenie tego wniosku na sesji. Pan Gumuliński nie zgłosił tego wniosku, jest to nie 

przekazywanie wypracowanego wniosku przez Komisję. 

Pan Bogusław Szymański poinformował, że w dyskusji pierwszy zgłosił się radny Nahorski, a 

pan Gumuliński nie został jeszcze dopuszczony do głosu, dyskusja jeszcze się nie zakończyła. 
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Radny Jerzy Gumuliński zgłosił wniosek przegłosowany jednomyślnie na Komisji 

Infrastruktury i Gospodarki, aby projekt na druku 42 odesłać do Komisji Infrastruktury. 

Pan Szymański Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek: radni 5 głosami „za”, 12 

głosami „przeciw” przy 2 głosach „ wstrzymujących się” wniosek odrzucili. 

Przewodniczący Rady powtórzył swój wniosek o przyjęcie uchwały przedstawionej w takiej 

formie jaką przedstawił Pan Burmistrz wraz z naniesionymi poprawkami, które zostały 

uwzględnione i dostarczone przez firmę.  

Radni podjęli uchwałę 15 głosami „za” przy 2 głosach „przeciw” i 3 głosach 

„wstrzymujących się”. Uchwała Nr V/42/2015. 

- druk nr 43 w sprawie powołania delegatów do Stowarzyszenia Gmin Polskich Euroregionu 

Pomerania omówił pan Robert Adamczyk Burmistrz Choszczna. Dyskusji nie było. Radni 

podjęli uchwałę 20 głosami „za”.  Uchwała Nr V/43/2015. 

- druk nr 44 w sprawie określenia zasad gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi 

własność Gminy omówił pan Robert Adamczyk Burmistrz Choszczna.  

Radna Teresa Kasior zapytała dlaczego w § 2 pkt 4 mówi jest zapis po roku 2010. 

Pan Burmistrz odpowiedział, że tak wydział nieruchomości zaproponował. 

Radni podjęli uchwałę 20 głosami „za”.  Uchwała Nr V/44/2015. 

- druk nr 45 w sprawie ogłoszenia teksu jednolitego uchwały w sprawie podziału Gminy 

Choszczno na stałe obwody głosowania, ustalenia ich granic, numerów oraz siedzib 

obwodowych komisji wyborczych, omówił pan Robert Adamczyk Burmistrz Choszczna. 

Dyskusji nie było. Radni podjęli uchwałę 20 głosami „za”.  Uchwała Nr V/45/2015. 

- druk nr 46 w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie podziału Gminy 

Choszczno na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych 

wybieranych w każdym okręgu omówił pan Robert Adamczyk Burmistrz Choszczna. 

Dyskusji nie było. Radni podjęli uchwałę 20 głosami „za”.  Uchwała Nr V/46/2015. 

Ad 4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie między sesjami i wykonania uchwał 

Rady Miejskiej radni przyjęli bez uwag. 

Ad 5. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny Waldemar Mężykowski złożył interpelacje w sprawie ustawienia znaku ograniczenia 

prędkości na ulicy Kościuszki i Mickiewicza. Druga interpelacja dotyczyła budowy siłowni 

zewnętrznej przy ścieżce wokół jeziora. 

Bogusław Szymański zwrócił uwagę na zły stan drogi wjazdowej na miejski rynek. 

Pani Magdalena Sieńko Zastępca Burmistrza wyjaśniła, że do końca tygodnia będzie droga 

naprawiona. 

Radny Stefan Szemlij zwrócił uwagę, że dojazd do garaży jest utrudniony. 

Pan Burmistrz wyjaśnił, że przygotuje zestawienie dróg do naprawy i przedstawi na Komisji 

radnym w celu dokonania wyboru dróg do naprawy zgodnie z kwotą jaka znajduje się w 

budżecie. 

Radny Stefan Szemlij prosi o postawienie większej ilości ławek wokół jeziora. 

Ad 6. Wolne wnioski i informacje. 

Pisma wpływające do Biura Rady są do wglądu przez radnych. 

Ad 7. Wobec wyczerpania porządku obrad p. Bogusław Szymański Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Choszcznie zamknął obrady V sesji Rady Miejskiej w Choszcznie dziękując 

wszystkim za udział. Sesję zakończono o godzinie 15:10 

Protokołowała Anna Fic- Łasowska. 

 

                                                                                          Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                               

                                                                                                 Bogusław Szymański  


